

Praktiskt möte söndag 240208

Ordförande: I

Sekreterare: M

Justerare: K

**1.Föregående protokoll:** vi hittade inte det så det blev ingen uppläsning.

## **2. Bordlagda frågor:**

Visitkorten. K ej med på mötet. I tar på sig att kontakta K för att bringa klarhet i frågan.

Tas upp under punkt 8.

**3. Övriga frågor:** I anmäler en fråga: Gruppsamvetsmötena

## **4. Rapporter:**

Vi har inte mail-ansvarig med på mötet så vet ej. Servicekonferensen kommer i år att vara i Stockholm.

Förslag: vänta med att skänka pengar till ACA ifall vi får en GSR som vill åka på konferens.

Kassören visar hur de ekonomiska siffrorna såg ut 2023 Siffror från 2023: Zoom-avgiften: 2722 SEK. Porto och emballage: 3872 SEK 5500 SEK skänktes till ACA, böcker köptes för 13 521 SEK. Bokförsäljning gjordes för 10 550 SEK

## **5. Inköp:**

Porto och emballage gjordes för inte alltför nyligen sedan. 17 januari köptes böcker för ca 2000 kronor.

I kassan per dagens datum: 2795,76 SEK.

Domänavgift kommer snart

## **6. Serviceposter:**

- GSR
- Vice GSR

Kolla upp när personer roterade in och när de roterar ut

Är det någon som är intresserad av GSR? Ingen är intresserad per dagens datum. Det finns hjälp att få!

## **Nuvarande serviceposter**

- GSR: ledig
- Vice GSR: ledig
- Sekreterare: E 230709
- Vice Sekreterare: K 221208
- Kassör: H 221013
- Vice Kassör: A 221113
- Litteraturansvarig: K 220210
- Hemsidaansvarig: M 210708
- Mailansvarig: J 230709

En servicepost om att uppdatera dokumenten?

### **Vad säger gruppen om detta?**

Några citat:

“Det kan vara viktigt att göra service”

“Dokument och administration kring detta en stor och viktig sak”

“Det är en service till gruppen”

“Bra förslag”

“Bidrar till eget tillfrisknande”

### **Kan vi sätta upp detta som en servicepost?**

- Det är ingen som är emot detta

Är det någon som är intresserad av den här posten?

- Ingen anmäler intresse

### **7. Övriga frågor:**

- Gruppsamvetsmöten, när ska vi ha det och ska vi ha det? Det är viktigt med de mötena, ta tempen på gruppen och se hur det fungerar

### **Vad säger gruppen om detta?**

Några citat:

“Känner pulsen på gruppen, 2 gånger per mötesdag känns rimligt”

“Det låter bra”

“Hälsosamt att följa rekommendationer från den Röda Boken”

“Jag är också för”

Ska vi ta ett gruppsamvetsmöte för torsdagsgruppen i mars? Isåfall blir det 14 mars.

- Det är okej för gruppen.

## **8. Reflektion över trivsel i gruppen:**

Några citat:

“Trivs väldigt bra”

“Lugnt, tryggt och välkomnande, bra struktur”

“Skönt att komma hit”

“Min hemmagrupp, här kan jag vara som jag är, fin acceptans”

“Trivs jättebra i den här gruppen, det är ordning och reda, det känns som ett friskt sammanhang”

“Betyder mycket att få prata till punkt, fint att få komma tillbaka när man varit borta ett tag”

“Trygg ram, trygg struktur, glad när jag kan vara med”

“Häftigt att gruppen funnits i 3 år”

## **9. Avslut:**

Sinnesrobönen läses i vi-form

## **10. Protokollet justeras direkt efter mötet avslutats.**